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 129פרטיכל ועדת מכרזים מס'  

 בחדר ישיבות  7/11/23מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים: 

 מ"מ יו"ר  - מר דני אדמסקי 

 חבר  - מר דני לביא 

 חבר (השתתפות טלפונית)    - מר יעקב קורצקי 

 מוזמנים: 

 מבקר  - מר ניסים בן יקר 

 בכירה, הסכמים, מכרזים והתקשרויות מנהלת תחום  עו"ד עדי דייג הלפרן 

 ס' מנהלת אגף הנה"ח, תקציבים ושכר  - גב' זהבה סבג 

 אגף חינוך  - גב' יודית סקפה 

 מנהל אגף ש.פ.ע  - מר רועי דביר 

 מזכירת הועדה  - גב' לימור נסט 

 בהעדר:

 מנכ"ל  - מר ערן שורץ 

יו"ר - גב' דברת וייזר 

 חברה  גב' בת שבע אלקובי 

 חבר - מר מיכאל דורון 

 חבר - מר שמואל גריידי

 סדר היום:

למתן שרותי יעוץ, מקסום, בקרה, בדיקה ודיווח חשבונאי של   – 630/23מכרז פומבי מס' 
 אישור השלמת מסמכים. –תקציבי חינוך ותקציבי רווחה ממשרדי ממשלה וגורמים מתקצבים 

בפניכם את הצורך בבקשת עדי: מכרז זה מלווה ע"י עו"ד רן יה אשר פרט במסמך שמונח 
השלמות של מסמכים מן המציעים. ההשלמות כולן מעידות על מצב קיים ולא יוצרות מציאות  

 חדשה כך שהן לא משפיעות על ההצעות, אי לכך אין בעיה לאשר את הבקשה להשלמות.



 

 

 

הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים ומאשרת את השלמת מסמכי המכרז   החלטה:
 מהמציעים כמבוקש. 

 כולם בעד. – : פה אחד הצבעה

 

 הארכה מיוחדת.   –אספקת מנופים לפינוי גזם  – 494/18מכרז פומבי מס' 

. למכרז החדש  31/12/23בעל שתי הארכות שמוצו עד לתאריך  2018רועי: מדובר על מכרז משנת  
קב המלחמה. אנחנו מבקשים הארכה לחצי שנה  יש כבר מועד פרסום. לא יכולנו להתקדם אתו ע

כי הליך מכרז פה לוקח זמן וגם החברה החדשה שתיבחר צריכה זמן להתארגן על משאיות  
חדשות. אני מציין שמדובר גם בגזם וגם בהמשך הוספנו קרטונים. השרות שהקבלן הנוכחי נותן  

 הוא בסדר. 

הועדה מקבלת את בקשת הגורם המקצועי ומאשרת הארכה מיוחדת  של חצי שנה   החלטה:
 . 494/18של מכרז פומבי מס'    30/6/24דהיינו עד לתאריך 

 כולם בעד. – פה אחד  הצבעה:

 

 

 

 

 

 

 דני אדמסקי 

 מ"מ יו"ר 

 

   


